
Från: "Silen, Veronica" <veronica.silen@gavle.se>
Till: "Platina-KS (e-post)" <platina-ks@gavle.se>
Ärende: VB: Ang Gasklockorna, Förfrågan från Gästrike räddningstjänst om att
låna Gasklockorna för möte
Datum: 2018-08-14 07:36:58

Från: Åleskog, Helén
Skickat: den 13 augusti 2018 19:42
Till: Höijer, Magnus <magnus.hoijer@gavle.se>; Wågberg Sperring, Anna-Karin <anna-
karin.wagberg_sperring@gavle.se>; Silen, Veronica <veronica.silen@gavle.se>
Kopia: Nohrstedt, Sofia <sofia.nohrstedt@gavle.se>; Tuveson, Andreas
<andreas.tuveson@gavle.se>
Ämne: SV: Ang Gasklockorna, Förfrågan från Gästrike räddningstjänst om att låna
Gasklockorna för möte

Vi kommer att hantera frågan och föreslå ett nej
Helén Åleskog

Från: Höijer, Magnus
Skickat: den 13 augusti 2018 15:09
Till:Wågberg Sperring, Anna-Karin <anna-karin.wagberg_sperring@gavle.se>; Silen,
Veronica <veronica.silen@gavle.se>
Kopia: Nohrstedt, Sofia <sofia.nohrstedt@gavle.se>; Tuveson, Andreas
<andreas.tuveson@gavle.se>; Åleskog, Helén <helen.aleskog@gavle.se>
Ämne: Ang Gasklockorna, Förfrågan från Gästrike räddningstjänst om att låna
Gasklockorna för möte

Hej!
Vi har tydligen lyckats få en mejlförfrågan från Gästrike Räddningstjänst att gå
i cirkel, iaf har jag förstått det av förfrågningar som kommit idag. Mejlet som
gick till KS har följande lydelse:

Hej
På uppmaning från Magnus Höijer skriver jag till denna mail.
Jag tror inte att det har undgått någon att det rasar en enorm skogsbrand i Hälsingland.
Vårt räddningsförbund vart tidigt inkopplade och har bidragit med mycket personal, både
inom stabsarbetet och ute i skogen.
Vi är naturligtvis stolta över detta enorma arbetet som har utförts och att vi har möjlighet
att stötta en annan kommun i deras krisläge.
Detta under en period när stora delar av personalen dessutom har semester.

Det var lite bakgrund, nu till min fråga.
Vi inom blåljusorganisationerna (polis, räddningstjänst och ambulans) bjuder med jämna
mellanrum till "blåljusfest" där vi får träffas i ett trevligare forum.
Den 24/8 var sedan tidigare nästa tillfälle planerat till, planeringen har av naturliga skäl
legat lågt den senaste veckan.
Men vi känner att detta är än viktigare i det uppkomna läget, så nu är vi ute efter en
större lokal att genomföra detta i.
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Jag har varit i kontakt med gasklockorna och det finns lokaler ledigt aktuellt datum, vår
fråga till er är om ni kan tänka er att stötta oss med lån av lokal?
Det är räddningstjänstens idrottsklubb som arrangerar detta och vi vill efter händelsen i
Hälsingland göra det möjligt att kunna bjuda in även deras personal.
Detta skulle vara möjligt i gasklockan och skulle även innebära god reklam för Gävle
kommun.

Med vänlig hälsning Thomas Fahlstedt
Telnr:0706980986

Det var på min uppmaning han mejlade KS (en uppmaning han fick för flera
veckor sedan), eftersom vare sig NAG eller KoF ska sponsra Gästrike
räddningstjänst/Regionen/polisen (vi har inga uppdrag som stöder oss att göra
det). KS har ju också tagit en policy om sponsring vad jag vet. Så jag tycker
att frågan landar på KS, inte KoF.

Mvh
Magnus

Med vänlig hälsning
Magnus Höijer
Förvaltningschef Näringsliv & Arbetsmarknad
Tf Förvaltningschef Kultur & Fritid
Gävle kommun 801 84 Gävle
Ruddammsgatan 27
Tel: 026 17 96 82 alt 076 518 76 67
E-post: magnus.hoijer@gavle.se
www.gavle.se
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